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Protokół 
z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego  

w dniu 14.08.2009r. 
 
 
 
 
Posiedzenie odbyło się w biurze Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Spotkanie trwało od godz. 8.00 – do godz. 8.15. 
 
Obecność według załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Burmistrz Więcborka - Paweł Toczko 
2. radca Prawny UM  - Krzysztof Hoffman 
 
 
Rozpoczynając spotkanie Przewodniczący Komisji powitał zebranych, po czym przypomniał 
tematykę spotkania przedstawioną wcześniej radnym w przesłanym porządku obrad, który 
obejmował: 
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uwalenia Statutów 

Sołectw Gminy Więcbork. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistych pomyłek 

pisarskich w uchwale Nr XXIX/274/2005 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 25 maja 
2005 roku w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw Gminy Więcbork ( Dz. Urz. Woj. 
Kuj.- POM. Nr 77, poz. 1421 ) 

3. Sprawy róŜne.  
 
Do powyŜszego porządku nikt z radnych nie wniósł uwag, zatem Przewodniczący Komisji 
zwrócił się do radcy Prawnego UM o omówienie projektów uchwał podlegających 
zaopiniowaniu.  
 
a) w sprawie sprostowania oczywistych pomyłek pisarskich w uchwale Nr XXIX/274/2005 
Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 25 maja 2005 roku w sprawie uchwalenia Statutów 
Sołectw Gminy Więcbork ( Dz. Urz. Woj. Kuj.- POM. Nr 77, poz. 1421 ) 
 
Wywołanie niniejszej uchwały jest konsekwencją stwierdzenia w niej błędów pisarskich w 
nazwach miejscowości Katarzyniec, gdzie w dotychczasowej uchwale widnieje nazwa 
„Katarzynie” oraz  zamiast nazwy „Dorotowo i Wmysłowo” – „Dolotowo i Wymysłowi”. 
Przedmiotowej zmiany nie moŜe dokonać Wojewoda, właściwym jest natomiast dokonanie 
tego przez Radę Miejską. 
 
W związku z projektem uchwały nikt z radnych nie zgłosił pytań więc przystąpiono do jego 
zaopiniowania. 

 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
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b) w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uwalenia Statutów Sołectw Gminy 
Więcbork. 
 
Kolejna zmiana dotycząca Statutów sołeckich związana jest z wejściem w Ŝycie ustawy z dnia 
20 lutego 2009 roku o funduszu sołeckim i koniecznością wprowadzenia do kaŜdego nich 
postanowienia dotyczącego tego właśnie Funduszu. Zasadniczo jest to więc dostosowanie 
Statutów do obecnego stanu prawnego. Radca dodał, Ŝe w Statucie kaŜdego z Sołectw 
wprowadzono taki sam dość lapidarny zapis, gdyŜ wszystkie szczegóły zawiera w/w ustawa.    
 
Projekt ten równieŜ nie wywołał dyskusji radnych. 
 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
 
 
Tym akcentem spotkanie zakończono. 
 
 
Prot. I. Mrozek 
 
 
 
 

 Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                    /…/   Tadeusz Mrozinski 


